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ČESKO: Sociální sítě na Alternativě jsou naplněny diskusí o Rakušanově debatě v Karviné,
kam si Vítek dovezl několik policejních antonů, obklopil se gorilami, řádně se nechal
nabrífovat, postaral se o dodatečné fandění od Šafrova plátku For Rum 24 a pak se nechal
oslavovat, jak vyhrál zápas. FC Dozimetr porazil místní okresní přebor, protože byl zároveň
hráčem i rozhodčím, který se postaral, aby domácí mužstvo nikdy nedokončilo jedinou akci.

Já jsem nic jiného nečekal, protože tohle je přesně Vítkův styl. Takový vyjebávací. Osvědčil se mu na
Piráty, na jejichž úkor vylezl do sněmovny. Piráti to odpracovali, zaplatili a Vítek jim pak dal pár
milodarů, aby se neřeklo. Je to přesně hodno hnutí STAN a Dona Vida di Dozimetra. Je jistě jen
náhodou, že se náš premiér v poslední době stále více propagandisticky ztrapňuje, platí Cerhovi s
Růžičkou peníze, aby mu co nejvíce zkazili pověst, kupuje nutellu a rekvalifikuje se u indického
kolovrátku, pak úplně zmizí z očí, zjistí se, že v majetkovém přiznání neuvedl milion korun, nebinární
Pekso to v televizi označí za nepřijatelné a zároveň se objeví nový hrdina, který (obklopen
ochrankou) neohroženě dojel do Karviné a tam se postavil mrzké lůze, kterou právě vyhazují z práce,
protože ocel už se u nás kalit nebude.

Jen nevím, jestli mají libtardi co slavit… Skoro to to totiž vypadá, že Blyštivý Péťa přijímá své
poslední signály a místo něj už brzy nastoupí sekáč, který se nezakecá. Gestapo už má vybudované a
vyjebávání s kamarády mu jde úplně dokonale.

Ale o tom dnešní text nebude. Domácí propaganda nám totiž poněkud zahaluje události v Německu,
kde dnes začíná generálka na generální stávku. Takže opět traktory na dálnicích, opět
protigrýndýlové požadavky, opět volání po míru a návratu politiky, která Německo přivedla na vrchol
a ne zu grunde. Ke stávce se opět přidávají dopravci i železničáři, kteří oznámili šestidenní protesty
a státní televize ARD přiznala, že pokud železničáři nepovolí, začne jaksi docházet uhlí elektrárnám,
protože teď jim to větrníky, slunečníky a měsíčníky nezachrání.

Přidávají se pracovníci v městské dopravě, takže se dnes spousta lidí ani nedostane do práce a ještě
v této chvíli jednají odborové organizace velkých fabrik, jestli se ke stávce rovnou nepřipojit, protože
stejně se nebude dělat. Kamioňáci a sedláci zablokují dopravu… Někteří si tedy střihnou stávku a
budou placení ze stávkového odborového fondu, druzí sice stávkovat nebudou, ale jako by stávkovali
a budou placeni firmou z fondu překážek na straně zaměstnavatele… Každopádně to německou
ekonomiku bude stát miliardy peněz.

Zemědělci měli celoněmecký sněm a na něm se dohodli, že budou dělat rachot dokud vláda neodvolá
svá opatření a nebo dokud nepadne.

Němci to mají v zákonech složité. Od roku 1945 mají v zemi americké jednotky (zajisté si pamatujete
na kancléřský vázací akt) a jejich Grundgesetz, tedy základní zákon, obsahuje ustanovení, že
generální stávka se smí vyhlásit jen tehdy, když se vláda stane vysloveně protidemokratickou. Jak
poznat, že už to nastalo, že? Obzvlášť dneska, když se nikdo nevyzná, jaké kompetence ještě má
vláda, jaké má EU a jaké má Klaus Schwab. Všichni se mohou vymlouvat na všechny… Není koho
zastřelit, aby se henty grýndýly zastavily. Pokud se nějakého úředníka zbavíte, je promptně nahrazen
jiným stejným úředníkem.
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Teď mě napadá, že ten Hamás nebo Hizballáh funguje stejně. Můžete eliminovat koho chcete,
protože je okamžitě nahrazen ještě větším sekáčem a džihád proti Velkému Satanovi pokračuje úplně
stejně dál.

Teď to začíná vypadat, že se mezi německými protestujícími našla odvaha na vyhlášení generální
stávky, protože se našel argument ohledně nedemokratické vlády. Zároveň v Bruselu běží
schvalování obchodní dohody s Keňou a velké koncerny už plánují zemědělský rozvoj tam v Africe,
kde je to dostatečně daleko od grýndýlu a němečtí farmáři mohou po čtyřech stoletích kontinuity své
statky prodat, přestěhovat se na předměstí Kolína nad Rýnem a rekvalifikovat se na programátory.

Ne, fakt se netetelím blahem, že se čeští zemědělci zbaví německé konkurence. To je totiž strategie
jen na jeden tah. Jestli se podaří zničit zemědělství v Německu, postarají se, aby kleklo i zemědělství
u nás. Doteď uměli blokovat naši konkurenci, budou to dělat i dál. O žrádlo se mají starat nadnárodní
korporace, nikoliv domácí výroba. Je úplně jedno, jestli se bavíme o Frantovi Vomáčkovi a jeho
padesáti hektarech nebo o Agrofertu. Jsou tu větší hráči. Ti, kteří z Argentiny vozí plné lodě masa,
jehož kvalitu celník zkontroluje tím, že si rozbalí jednu bedýnku, vytáhne jeden stejk a napíše do
celního prohlášení, že to smyslově zkontroloval a je to v pořádku. Jsou hráči, kteří dokáží prodat
ukrajinskou mouku s překročenými limity chlopyryfosu a žádného veřejnoprávního intervjuka to
nezajímá.

Naše mééédia (čtěte s řádným zamečením) samozřejmě mlčí. V Německu se nic neděje, všechno je v
nejlepším pořádku, to jen pár místních fašistů chce to samé, co chtějí zdejší proruští kolaboranti.
Česká televize mlčí, Seznam zprávy mlčí… přitom je možné, že poprvé od roku 1945 bude v
Dojčlandu vyhlášena generální stávka a Německo je šest dní od blackoutu.

Sledujme to. Veřejnoprávní televize nám nic neřekne. Musíme sami. Za nás vše sleduje Martin
Kunštek, který chystá podrobné zprávy přímo od zdroje, které se budou během dne objevovat na
Litterate.

Dějí se neuvěřitelné věci…
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